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KELLOKOSKEN KEHITTÄMISTOIMIKUNNAN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 
 
Kokousaika:  29.4.2014 klo 18.30 – 20.25 
Paikka: Ravintola Ruukki 
Osallistujat:  

Kyösti Lehtonen (pj.) 
Liisa Palvas (vpj.) 
Hannu Helasvuo 
Heli Udd 
Laura Peussa  
Antti Seppälä 
Minna Höckert 
Ari Maskonen  
Aila Koivunen 
Arja Taipale  
Asko Honkanen (siht.) 

poissa   
Kari Leppiaho 

 
 
 
ASIALISTA  
 
1. Kokouksen avaus 

 
Pj. avasi kokouksen klo 18.30. 

 
2. Liikenneturvallisuussuunnitelma 

 
Asiaa esitteli liikenneinsinööri Jukka-Matti Laakso. Kokouksessa nähty esitys on liitteenä. 
 
Tuusulan liikenneturvallisuusverkkosivulta (http://www.tuusula.fi/sivu.tmpl?sivu_id=2134) ote: 
 
”Liikenne on turvallista kun liikkujat noudattavat liikennesääntöjä, käyttävät pakollisia ja 
suositeltuja turvalaitteita ja varusteita, tuntevat omat taitonsa ja ajoneuvonsa käyttäytymisen, 
pitävät ajoneuvonsa kunnossa ja noudattavat erityistä varovaisuutta aina kun liikenne-, sää- tai 
muut olosuhteet sitä vaativat. Vastuu näiden perusasioiden ymmärtämisessä ja toteuttamisessa 
kuuluu jokaiselle itsenäisesti liikenteessä liikkuvalle.  
 
Vuosina 2002–2011 Tuusulan alueella tapahtui vuodessa noin 220 poliisin tietoon tullutta 
liikenneonnettomuutta. Onnettomuuksissa loukkaantui vuosittain noin 60 henkilöä ja kuoli 
keskimäärin yksi henkilö. Valtaosassa onnettomuuksista ainakin toinen osapuoli oli 
moottoriajoneuvo. Verrattaessa onnettomuustilannetta lähikuntien tilanteeseen Tuusulassa 
korostuvat mopoiluun ja henkilöautoiluun liittyvät onnettomuudet. Liikenneturvallisuuden 
parantamiseksi on laadittu liikenneturvallisuussuunnitelma, joka on valmistunut vuoden 2013 
syksyllä. Suunnitelmassa asetetaan kunnan liikenneturvallisuustavoitteet ja esitetään 
toimenpiteitä, joilla turvallisuustilannetta voidaan parantaa. 
 

http://www.tuusula.fi/sivu.tmpl?sivu_id=2134
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Keskustelu 
 
Kysymys: Miten nopeusnäyttöjen sijoittelun pohdinta etenee? 
Laakso: ELY hankkii siirrettäviä nopeusnäyttöjä. Paikkoja on kyselty laajalti kuntalaisilta ja 

palautteen mukaan tietyt paikat korostuivat selvästi vastauksissa. Palaute on otettu 
huomioon paikkoja valittaessa. 

Kysymys: Onko kunnalla tarkoitus hankkia nopeusnäyttöjä? 
Laakso: Ristikiven liittymässä on ollut kaksi taulua, jotka liittymän parantamisen myötä ovat 

nyt varastossa. Taulujen sijoitus voidaan ottaa pohdintaan. 
Kommentti: Kellokosken koulujen kupeeseen nopeusnäyttöä tarvittaisiin. Leijonat ovat keränneet 

rahaa nopeusnäytön hankkimista varten. 
Laakso: Jos joku taho hankkii nopeusnäytön, tehdään kunnan kanssa sopimus asiasta. 
Kysymys: Miten hidasteita tarvitsevia kohteita vertaillaan toteutusta varten? 
Laakso: Luokittelua on tehty ja se on työkäytössä kunnallistekniikan suunnittelussa.  

Luokittelua varten kerätään nopeus- ja liikennemäärätietoa, jotka vaikuttavat 
pisteytykseen. Lisäksi pisteytyksessä otetaan huomioon ympäröivä maankäyttö 
sekä väylän rooli kevyen liikenteen kannalta. 

Kysymys: Voiko katuja kaventaa ajonopeuksien hidastamiseksi? 
Laakso: Katujen kunnossapito-osasto ei pidä kavennuksista. Ne kärsivät usein 

talviaurauksista. Lisäksi tulee ottaa huomioon, että jos kadulla on harvaa tai 
vilkkaimmillaan vain pääasiassa yhteen suuntaan kulkevaa ajoneuvoliikennettä, ei 
hidastusvaikutusta juuri synny. Toisaalta hidastetöyssyjen ongelmana on tärinä. 

Kommentti: Ilmattarenkuja-Kellokoskentie –liittymän kohdan hidasteen suojatiemerkintöjen 
parantamista toivotaan. 

Kommentti: Kellokoskentieltä on kadonnut liikennemerkkejä. Tiessä on raidoitus, mutta ei 
liikennemerkkejä. 

Kommentti: Torpparientien kohdalla on Vanhan Valtatien kumminkin puolin bussipysäkit, mutta 
suojatie puuttuu. Tähän toivotaan myös parannusta. 

Laakso: Perehdyn näihin. 
 
 

3. Kalastuskauden avajaiset 
 
Kalastuskauden avajaiset pidetään la 17.5.2014. Helmikuun kokouksessa päätettiin ottaa osaa 
tapahtumaan. Honkanen on varannut telttapaikan. Lehtonen lupautui auttamaan teltan 
kuljettamisessa.  
 
Todettiin, että kunnan teltalle tulee myös Vantaanjoen ja Helsingin seudun 
vesiensuojeluyhdistyksen hankevastaava Velimatti Leinonen tiedottamaan yhdistyksen 
toiminnasta. 
 
Seppälän kanssa sovitaan kahvin järjestämisestä. 
Teltan pystytys alkaa klo 8.30. 
 
Esiteltävät hankkeet: 

• Koulutien kaavamuutos ja koulun hanke 
• Keskustan kehittäminen 
• Joenranta ja Linjapuisto I & II 
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4. Seuraavat kokoukset 

 
Aiemmin on päätetty, että kokoukset pidetään yleensä tiistaisin tai torstaisin klo 18.30 alkaen. 
Ravintola Ruukin tila on käytettävissä ainakin kevään kokouksiin.  
 
Päätettiin perua ti 27.5. kokous. Toimikunta kokoontuu seuraavan kerran syyskaudella: 
 
(la 17.5.  kalastuskauden avajaiset, ei toimikunnan kokous) 
ti 2.9. Pyydetään ruokahuollosta joku kertomaan koulujen ruokahuollon tilanteesta. 
11/2014 Yhteiskokous Jokelan toimikunnan kanssa, teemana esim. ”kunnan viranomaisten 

viestintää kehittämistoimikunnille". 
 
 

5. Muut asiat  
 
5.1 Pohjapatohanke 
 
Keskusteltiin pohjapatohankkeesta. Tiedossa oli, että ruoppausta suunnitellaan pohjoispäästä 
ensivaiheeseen. Tekninen toimi selvittää ja suunnittelee varsinaisen pohjapadon toteuttamista. 
Toimikunta seuraa tilannetta. 
 
 

6. Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.25. 
 
 
 
muistion laati 6.5.2014 
Asko Honkanen 
toimikunnan sihteeri 
 
Jakelu: 
 
toimikunnan jäsenet 
kellokoskelaiset valtuutetut  
kunnanhallituksen jäsenet 
kunnanvaltuuston pj:t 
kuntakehitysryhmän jäsenet 
kunnan verkkosivut / Leena Eno 
Kellokosken kirjasto 
Keski-Uusimaa –lehti 


